
 
Z A P I S N I K 

 
sa 30. sjednice Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije održane 25. veljače 
2020., u konferencijskoj dvorani Senata Sveučilišta u Splitu “Don Frane Bulić“, 
Sveučilišna knjižnica, 5. kat, Ruđera Boškovića 31, Split 
 
 

Početak u 9,00 sati. 
 
 
Nazočnost sjednici potpisom su potvrdili vijećnici: 
 

1.  Andabak Ivan 
2.  Bačić Ante 
3.  Baldić-Lukšić Milija  
4.  Baran Ante 
5.  Baričević Danica 
6.  Barišić Ivan 
7.  Bašić Klement 
8.  Batošić Igor 
9.  Bečić Nevenka 
10.  Bikić Ivan 
11.  Bobeta Denis 
12.  Božanić Tonči 
13.  Brečić Jadranka 
14.  Bulj Miro 
15.  Buljan Tomislav  
16.  Ćosić Damir 
17.  Čizmić Jadran 
18.  Grubišić Edita 
19.  Horvat Saša 
20.  Kovač-Levantin Sandra  
21.  Kukoč Danijel 
22.  Kurtović Ferdo 
23.  Kusić Ivica  
24. Kuzmanić Matko 

25. Lendić Vedran   
26. Lešina Josip 
27. Maroević Vinko 
28. Martinić Mate  
29. Mazić Marin 
30. Mitrović Nikšić Sandra  
31. Nenadić Živko  
32. Obad Ante 
33. Pranić Ante 
34. Rajčić Natalija 
35. Renić Ante 
36. Sanader Ante 
37. Sapunar Petroslav 
38. Skoko Igor  
39. Svaguša Darko  
40. Vidić Jozo 
41. Vidulin Filip 
42. Vukasović Marko 
43. Zelić Maja  
44. Ževrnja Zlatko 
45. Župić Božo   

  
  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Jere Kovačić, Damir Krstinić, Lovre Kuščević, Lucija 
Puljak, Mate Rebić i Nikola Tokić.  
 
Uz vijećnike, sjednici su nazočni župan, zamjenik župana Luka Brčić, po ovlaštenju 
pročelnici upravnih tijela, predsjednici uprava trgovačkih društava i ravnatelji ustanova.  
 
Rad sjednice prate predstavnici sredstava javnog informiranja. 
 
Sjednici predsjedava i njenim tijekom rukovodi Petroslav Sapunar, predsjednik 
Županijske skupštine. 
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Nakon što je utvrdio kvorum za pravovaljano odlučivanje (na početku sjednice u 9,00 sati 
nazočno je 38 vijećnika), predsjednik Skupštine otvorio je sjednicu. 
 
Poziv za sjednicu s prijedlogom dnevnog reda i materijalima upućen je dana 19. veljače 2020. 
godine. 
 
Na samom početku sjednice predsjednik Županijske skupštine izvijestio je vijećnike za 
potrebom povlačenja točke 34. predloženog dnevnog reda, Prijedlog odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu uređenja obalne šetnice, 
izgradnje i korištenja tri ugostiteljska objekta i terase (štekata) na dijelu k.o. Split, predio od 
uvale Baluni do hotela ex Ambasador, Grad Split, te je pozvao Stipu Čogelju, po ovlaštenju 
pročelnika Upravnog odjela za turizam i pomorstvo da obrazloži potrebu povlačenja točke 34. 
dnevnog reda.  
 
Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo  
predložio je povlačenje točke 34. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu uređenja obalne šetnice, izgradnje i korištenja 
tri ugostiteljska objekta i terase (štekata) na dijelu k.o. Split, predio od uvale Baluni do hotela 
ex Ambasador, Grad Split, koncesionara gradske tvrtke Splitska obala d.o.o. iz razloga što 
nije stigla potvrda Ministarstva financija koja je izdana usmenim putem. Međutim, pisanim 
putem nije stigla suglasnost na izmijene i dopune same koncesije. Što se tiče tehničke 
pripremljenosti istaknuo je dvije-tri stvari o meritumu, kako kasnije ne bi bilo prevelikih 
razloga za raspravu. Izmjena i dopuna je napravljena sukladno zakonodavnom okviru, 
dobivena je suglasnost DORH-a, čeka se suglasnost Ministarstva financija. Financijske 
izmjene i dopune, pravno i  financijski je napravio Pomorski fakultet u Splitu. Naveo je, kako 
bi, da je došla suglasnost Ministarstva financija u predmetu bila dodana sama studija, 
suglasnost Ministarstva financija i detaljni grafički prikaz same koncesije. Tako ne postoji 
nikakva bojazan da bi se na predmetnom području radilo nešto što bi izazvalo nered u 
prostoru i što se ne bi moglo kontrolirati. Tekstualni dio implicira kako se radi o 
iznajmljivanju „šetnice“ za razne aktivnosti, organizaciju kreativnih, umjetničkih i zabavnih 
sadržaja, organizaciju promidžbenih događaja, jednostavne ugostiteljske djelatnosti, 
iznajmljivanja opreme za rekreaciju i sport, kiosk do 15 m²,  izmjena grafike štekata za objekt 
C, prebacuje se štekat na drugo mjesto, a sukladno Pravilniku o jednostavnim i drugim 
građevinama i radovima. Nada se kako će do iduće skupštine biti dostavljena  suglasnost i 
detaljan grafički prikaz ili „plan korištenja koncesije“ koji će odagnati sve eventualne sumnje 
da će na predmetnom području doći do nereda u prostoru. Ove izmjene i dopuna rade se iz 
potrebe odnosno od dana davanja koncesije do današnjeg dana prošlo je dugi niz godina, 
turistički se grad dosta izmijenio. Prošle godine imali su situaciju da je „Audi“ želio snimati 
reklamu na području Zapadne obale. Međutim, koncesionar „Splitska obala“ d.o.o. to nije 
mogla dozvoliti jer to nije bilo navedeno u ugovoru. Radi se o izmjenama i dopunama koje su 
u razini do 10 %, kako zakon dopušta, studija je predvidjela da je ta promjena ispod 10 %, 
DORH je dao suglasnost te se čeka suglasnost Ministarstva financija. Mora se dopustiti da se 
grad i dalje razvija, a sam Grad Split, kroz stručno tijelo, je bio apsolutno suglasan da se 
omogući obavljanje ovih djelatnosti na predmetnom području. 
 
Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu o dnevnom redu bez točke 34.  
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Ante Renić te predložio povlačenje točke 35. Prijedlog 
odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja 
luke posebne namjene – luke nautičkog turizma – marine i u svrhu izgradnje i gospodarskog 
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korištenja pomorskog dobra izvan lučkog područja javno prometna površina-javno 
parkiralište i javne pješačke površine na dijelu k.o. Bast-Baška Voda, predio Luka, Općina 
Baška Voda 
Potom je predsjednik Županijske skupštine pozvao predlagatelja da se očituje je li prihvaća 
prijedlog o povlačenju točke 35. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – luke nautičkog turizma – 
marine i u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja pomorskog dobra izvan lučkog područja 
javno prometna površina-javno parkiralište i javne pješačke površine na dijelu k.o. Bast-
Baška Voda, predio Luka, Općina Baška Voda 
 
Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (15 
glasova „za“ povlačenje točke 35., 26 glasova „protiv“ povlačenja točke 35.). 
 
Potom predsjednik Skupštine prelazi na glasovanje o dnevnom redu bez točke 34.  
 
Dnevni red prihvaćen je većinom glasova (38 glasova „za“, 3 glasa „protiv“). 
 
 
 

D n e v n i     r e d 
 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 28. sjednice Županijske skupštine  
 
2.  Prihvaćanje zapisnika sa 29. sjednice Županijske skupštine 

 
3. Izvješće o prestanku mandata vijećnika i početku obnašanja dužnosti vijećnice 

Županijske skupštine 
 

4. Prijedlog rješenja o imenovanju suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 
 

5. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Splitsko-dalmatinske 
županije 

 
6. Prijedlog programa rada Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 

 
7. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za godišnje financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Županijskoj skupštini Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 
 

8. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za prosinac 2019. iz Proračuna 
Splitsko-dalmatinske županije za 2019. i projekcije za 2020. i 2021., s Prijedlogom 
zaključka o prihvaćanju 

 
9.  Prijedloga zaključka o prihvaćanju Elaborata „Procjena kvalitete zraka na području 

Splitsko-dalmatinske županije“ 
 

10. Izvješće o ispitivanju kakvoće mora za kupanje na području Splitsko-dalmatinske županije 
u 2019. godini s Prijedlog zaključka o prihvaćanju 

 
11. Prijedlog Odluke o obavljanju županijskog javnog linijskog prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području Splitsko-dalmatinske županije kao javne usluge sukladno 
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Uredbi (EZ) br.1370/2007 Europskog parlamenta i Vijeća od 23. listopada 2007. o 
uslugama javnog željezničkog i cestovnog prijevoza putnika i stavljanju izvan snage 
uredaba Vijeća (EEZ) broj1191/69 i (EEZ) broj 1107/70  

 
12. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o usklađenju 

djelatnosti Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Splitsko-dalmatinske županije 
 

13. Prijedlog odluke o promjeni-usklađenju i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za 
medicinsku rehabilitaciju „Biokovka“ Makarska 

 
14. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Doma za starije i nemoćne osobe Lovret 
 

15. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Statut Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske 
županije 

 
16. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluke Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije koje se odnose na nabavku 4 uređaja za mamografiju za 
potrebe Ispostava: Solin, Trogir, Imotski i Hvar 

 
17. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Danieli Madunić 
Pemper, dr.dent.med., u Splitu, Šimićeva 34 

 
18. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Igoru Buljubašiću, 
dr.dent.med., u Splitu, Trg hrvatske bratske zajednice 4 

 
19. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Iris Krstulović 
Gužvanj, dr.dent.med., u Splitu, Šižgorićeva 20 

 
20. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Matku Čariću, 
dr.dent.med., u Sinju, Domovinskog rata 86 

 
21. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Dragani 
Šaravanja, dr.dent.med., u Splitu, Trg hrvatske bratske zajednice 4 

 
22. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Dušanu Mandiću, 
dr.med., u Splitu, Šibenska 3 

 
23. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Lindi Džanko-
Dragan, dr.med., u Splitu, Trg hrvatske bratske zajednice 5 
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24. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 
Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Fani Katić Vego, 
dr.med., u Solinu, Dr. Mladena Žižića 6 

 
25. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Krešimiru Bagi, 
dr.med., u Splitu, Trg hrvatske bratske zajednice 4 

 
26. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Splitsko-dalmatinske županije o davanju u zakup poslovnog prostora: Žarku Žitko, 
dr.med., u Splitu, Šižgorićeva 20 

 
27. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za područje Općine Pučišća 

 
28. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Lučke uprave Splitsko-dalmatinske 

županije 
 

29. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Bol za 
davanje koncesija na pomorskom dobru na dijelu k.o. Bol, predio Zlatni rat 

 
30. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-luke nautičkog turizma I 
kategorije-marine na dijelu k.o. Seget Donji, predio Barbušinac 

 
31. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu postavljanja naprava 

i gospodarskog korištenja ribogojilišta bijele morske ribe i školjkaša na dijelu k.o. 
Bogomolje, predio uvala Duboka, Općina Sućuraj 

 
32. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

izgradnje (postavljanja) i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-sidrišta na 
dijelu k.o. Stari Grad, predio uvala Zavala 

 
33. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja plaže na dijelu k.o. Duće, predio ispred auto kampa „Delfin“, 
Općina Dugi Rat 

 
34.  Povučena točka dnevnog reda 30. sjednice Županijske skupštine 

 
35. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 

gospodarskog korištenja luke posebne namjene – luke nautičkog turizma – marine i u 
svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja pomorskog dobra izvan lučkog područja javno 
prometna površina-javno parkiralište i javne pješačke površine na dijelu k.o. Bast-Baška 
Voda, predio Luka, Općina Baška Voda 

 
36. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za raspolaganje imovinom 

Osnovnoj školi Gornja Poljica 
 

37. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Trogiru, 
Obrov 8 
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38. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Iza 
Lože 4 

 
39. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 

Kralja Zvonimira 14 
 

40. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 
Palmina 17 

 
41. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 

Trumbićeva obala 13 
 

42. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 
Morpurgova poljana 1 

 
43. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 

Obala kneza Branimira 1 
 

44. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 
Nepotova 5 

 
45. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u 

Makarskoj, Kralja Tomislava 16/1 
 

46. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Trg 
braće Radić 6 

 
47. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 

Trumbićeva obala 5 
 

48. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, 
Obala Hrvatskog narodnog preporoda 9 

 
49. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Trogiru, 

Matice hrvatske 7 
 

 
Aktualni sat - vijećnička pitanja 
 
Ante Renić, vijećnik postavio je dva pitanja. Prvo pitanje postavio je županu. U prosincu 
prošle godine, na prošloj sjednici, prije dva mjeseca, razgovaralo se o postavljanju lifta za 
osobe s invaliditetom na bazenima Poljud. Tada je rečeno kako će se lift postaviti o trošku 
Županije, ako ne bude postavljen od strane Ustanove koja upravlja bazenima. Prema 
informacijama kojima on raspolaže, lift još nije postavljen te ga interesira kakav je status  tog 
problema,  hoće li se postupiti po dogovorenom i hoće li Županija financirati postavljanje tog 
lifta?  
Drugo pitanje je za g. Čogelju. Prema zadnjim informacijama o stanju dugova za koncesije 
razvidno da je tvrtka „Nacional“, koncesionar na Benama, dužna preko 330.000,00 kn, jer 
nisu platili koncesiju duže vrijeme. Navedena tvrtka je ove godine već par puta bila u blokadi,  
nema osobno jamstvo na zadužnici. Naveo je kako je za pretpostaviti da će se navedeni dug 
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teško naplatiti. Istaknuo je kako se ponavlja „modus operandi“ od prošlog puta, kad je skoro 
isti koncesionar na Benama ostao dužan 1.000.000,00 kn te je postavio pitanje tko će snositi 
odgovornost za štetu?  
 
Blaženko Boban, župan je ponudio odgovor na prvo pitanje. Naveo je kako je to bilo 
njegovo obećanje  prilikom donošenja Proračuna. Uz to je obećao kako će pomoći po pitanju 
rješavanja problema o nezbrinutim životinjama. Naveo je kako je i jedno i drugo obavljeno. 
Izvijestio je vijećnika kako je obavio razgovor s g. Tomislavom Borozanom. Istaknuo je kako 
lift, montažni – demontažni postoji u skladištu, invalidna osoba se samo treba javiti na portu i 
lift će biti postavljen kao i u trenutku kada bilo kojoj osobi bude potreban jer ga je za druge 
sportaše opasano koristiti, osim za invalidne osobe. Dakle, lift je tu, po potrebi invalidna 
osoba samo zatraži korištenje lifta koji se lako instalira. 
 
Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo naveo je 
kako je svaka koncesija Splitsko-dalmatinske županije pokrivena instrumentima osiguranja 
plaćanja. Jamac/platac bjanko zadužnice za područje koncesija „Bene“ postoji.  Što se tiče 
blokade/deblokade, Zakon o koncesijama je striktno propisao rok od 30 dana za opomenu,  60 
dana za ovrhu. Ukoliko se ne plati naknada, u svakoj godini, pokrene se pet do šest postupaka 
prisilne naplate putem jamstava s kojima raspolaže Splitsko-dalmatinska županija. Također 
ima informaciju da račun tvrtke „Nacional“ d.o.o., koji je bio blokiran deblokiran, naknada je 
naplaćena i sve je sukladno sa zakonom i redovnim poslovanjem. 
 
Ante Renić, vijećnik je naveo kako on dobro zna da ako je zadužnica dana namjenski za stari 
dug, za otkup starog duga, kako se ne može koristiti za neku drugu namjenu. Također je 
naveo, kako u Odluci o davanju koncesije „Nacionalu“ d.o.o. izričito piše da nema 
jamca/platca. Ne zna je li to slučajnost da samo u toj nema. Naveo je kako ne bi trebalo biti 
normalno da se dugovanja partnera naplaćuju ovrhama jer nije baš normalno poslovanje koje 
bi dugovanja naplaćivalo ovrhama.  
 
Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo naveo je 
kako nije navedena svrha u niti jednoj zadužnici već se one popunjavaju prilikom same 
prisilne naplate (ovrhe). Nema nikakvog ograničenja u naplati i kako je bitno da je sve 
naplaćeno za prošlu godinu, da se godina zatvori sa nulom. Način naplate ne ulazi u nikakve 
zakonske okvire Zakona o koncesijama i tu ništa nije sporno. Vezano za javne tvrtke, u 
kojima ne piše potreba da se dostavi jamac/platac odnosno bjanko zadužnica, imaju također 
garancije, u konkretnom slučaju radi se o T.Š Baška voda i Gradina d.o.o., koji su imali 
koncesiju, koji uz bjanko zadužnice imaju garancije za ozbiljnost ponude kao što vrijedi 
garancija za dobro izvršenje posla i bjanko zadužnice.  
 
Ante Pranić, vijećnik postavio je dva pitanja, po njemu dva životna pitanja, koja su bitna za 
budućnost Splitsko-dalmatinske županije i svih žitelja Županije. Prvo pitanje je iz sektora 
zbrinjavanja gospodarenja otpadom, drugo iz sektora novog Prostornog plana Splitsko-
dalmatinske županije koja očito potiče daljnju betonizaciju obale. Prvo pitanje vezano je za 
Lećevicu s obzirom na nove činjenice gdje su „Strabag“ i „Geotehnika d.o.o.“ uložili žalbu na 
natječajnu dokumentaciju, gdje je stanje takvo da se ne zna ni tko je ravnatelj Lećevice, a 
postoji najava da do sredine 2022. će biti izgrađen Centar za gospodarenje otpadom Lećevica 
kao i sve pretovarne stanice. U kojoj je fazi trenutno Lećevica? Da li Lećevica ima  
pravomoćnu građevinsku dozvolu kao i druge pretovarne stanice? Naveo je kako oko toga 
brinu svi građani jer ako dođe do zaostajanja ovog projekta građani će preko penala to platiti. 
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Istaknuo je kako želi znati, kao županijski vijećnik, u kojoj je trenutno fazi taj izrazito 
vrijedan projekt? 
Drugo pitanje je vezano za Prostorni plan Splitsko-dalmatinske županije. U prijedlogu 
Izmjene prostornog plana Splitsko-dalmatinske županije ukinuta je odredba da se za „Park 
šumu Marjan“ mora izraditi prostorni plan područja posebnih obilježja kao i dokument zaštite 
tog područja. Naveo je kako se očito daje zeleno svjetlo koje će omogućiti dodatnu 
betonizaciju posljednjih zelenih površina. Njega zanima i stav Županije oko odredbi koje su 
vezane za gradnju trgovačkih centara. Odredbe koje su ukinute, a koje bi  spriječile daljnju 
betonizaciju obale, gradnju trgovačkih centara preko 5000 kvadrata na određenim 
udaljenostima. Također ga zanima stav da li je smjer razvoja Splitsko-dalmatinske županije 
daljnja betonizacija obale, jer za korona virus će se naći cjepivo, ali se boji da će obala 
Splitsko-dalmatinske županije potonuti pod naletom betona, prostornih planova, koji po 
nacrtu potiču neke projekte, a za koje nije siguran da li su u interesu razvoja održivog turizma. 
 
Blaženko Boban, župan naveo je kako je za projekt „Lećevica“ pripremljena cjelokupna 
dokumentacija. Radi se o europskom projektu te je građevinska dozvola i obveza ishođenja 
građevinske dozvole na onome tko na natječaju izvođenje. Dakle, Splitsko-dalmatinska 
županija ima projekt do građevinske dozvole s lokacijskom dozvolom, ishođenje građevinske 
dozvole je obveza onoga tko dobije natječaj kao i sama izrada na terenu. Nadalje je naveo 
kako Splitsko-dalmatinska županija ima, osim Visa sve građevinske dozvole za pretovarne 
stanice, a što se tiče stanja ravnatelja naveo je da dokle on, kao jedini član Skupštine tog 
društva ne opozove aktualnog ravnatelja ta je osoba i dalje ravnatelj.  Lećevica je u fazi 
raspisanog natječaja, a s obzirom na vrijednost samog projekta sasvim je normalno i 
očekivano da će biti žalbi. Žalbe nisu ništa čudne u ovom poslu i svi se vrlo često susrećete s 
žalbama.  To je na neki način postao redovni proces javnog nadmetanja. 
 
Ante Pranić, vijećnik nije zadovoljan ponuđenim odgovorom. Naveo je kako mu nije jasno 
kako u tako velikom projektu nema pravomoćnih građevinskih dozvola, a ide se u projekt. 
Također je naveo kako svi znaju da konačno povlačenje dobivenih sredstava ovisi o 
pravomoćnim uporabnim dozvolama. Ako nema pravomoćnih građevinskih dozvola ne može 
se govoriti o pravomoćnim uporabnim dozvolama. Tada se može dogoditi situacija da se uđe 
u investiciju i do 2022. se sve sagradi, a da se neće dobiti pravomoćna uporabna dozvola, što 
bi bio financijski krah Splitsko-dalmatinske županije. Nije mu jasno da se ulazi u investicije 
preko 500.000.000,00 kn bez pravomoćnih građevinskih dozvola, a što je jako rizično za 
budućnost Proračuna Splitsko-dalmatinske županije. U svezi ravnatelja, naveo je,  kako je 
raspisan natječaj i koliko je njemu poznato natjecala su se 4 kandidata te se u kuloarima  
šuška da bi ravnatelj trebao biti gospodin Vukorepa. Pita se je li to nastavak daljnje koalicije 
HDZ-a i HGS-a, je li to stvar politike i kako se od 31. siječnja, kada je  natječaj završen do 
sada nije mogao izabrati novi ravnatelj?   
 
Blaženko Boban, župan naveo je kako mu je žao što vijećniku Anti Praniću nije jasna 
procedura ovako velikih projekata. Vijećnik obnaša dužnost gradonačelnika grada i vjerojatno 
nije imao priliku velikih projekata, a što mu je žao. Na području njegovog grada projekte 
uglavnom provodi država i Županija, a onda država i Županija znaju kako se rade takvi 
projekti, a koji se financiraju iz europskih fondova. U svezi procedure i savjeta spreman je 
pomoći vijećniku.  Što se tiče „kadroviranja“, ponovio je da dokle on, kao jedni član 
Skupštine tog društva, ne opozove sadašnju ravnateljicu, ona će i dalje biti ravnateljica. 
Postoji Trgovački sud kojeg može pitati te će mu oni sve obrazložiti. Što se tiče stranačkog 
kadroviranja, trebalo bi možda pitati tete po vrtićima po Vrgorcu, po komunalnim tvrtkama po 
Vrgorcu i mnoge druge zaposlenike po Vrgorcu gdje bi dobio odgovor. Naveo je kako bi 
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volio da nastave zajedničku suradnju jer je Vrgorac jedan jako važan segment Splitsko-
dalmatinske županije te bi i nadalje želio da surađuju i to onako kako su to radili prethodne 
2,5 godine. Želi zajedno nastaviti suradnju s vijećnikom, a sve u interesu  Vrgorca i Splitsko-
dalmatinske županije.  
 
Niko Mrčić, ravnatelj Javne ustanove „Zavod  za prostorno uređenje Splitsko-
dalmatinske županije“ naveo je kako je obveza izrade Prostornog plana područja posebnih 
obilježja za „Park šumu Marjan“ ukinuta  Zakonom o prostornom uređenju, koji je stupio na 
snagu 1. siječnja 2014. godine. Ta obveza je ostala samo za prve dvije kategorije zaštite 
„Nacionalni park i Park prirode“. Što se tiče drugog pitanja o izmjenama Zakona o 
prostornom uređenju, koje izmjene su bile 2018. i 2019. godina rečeno je „unutar prostora 
ograničenja“ , znači 1000 m od obalne crte mogu se planirati sve vrste gospodarskih zona 
osim proizvodnih. Ove sve ostale izmjene su servisne, uslužne, komunalne, trgovačke itd.  
Kako propisuje Zakon  „ne mogu samo proizvodne“ i kao je navedeno u  Prijedlogu 
prostornog plana Splitsko-dalmatinske županije. 
 
Ante Pranić, vijećnik je postavio pitanje:  „Zašto je onda ukinut za prostor oko „Parka 
prirode Biokovo“, ako je riječ o parku prirode?  
 
Niko Mrčić, ravnatelj Javne ustanove „Zavod  za prostorno uređenje Splitsko-
dalmatinske županije“ naveo je kako je Prostorni plan za područje „Parka prirode Biokovo“  
izrađen i donesen. Donosilac izrade je Ministarstvo, stručni izrađivač je Županijski zavod za 
prostorno uređenje i 2015. godine, donio ga je Sabor Republike Hrvatske te je na snazi. 
 
Denis Bobeta, vijećnik ima dva pitanja za dr. Marka Rađu. Prvo pitanje se odnosi na Dom 
zdravlja u Sinju odnosno na parkiralište oko Doma zdravlja Sinj.  Istaknuo je kako je već prije 
pola godine spominjao aktualni problem parkirališta. Zanima ga, a s obzirom da su lokalni 
mediji prenijeli ogorčenost građana koji ne mogu pristupiti bolnici. Mnogi parkiraju 
automobile točno ispred Hitne pomoći ili na samoj cesti te se stvaraju nesnosne gužve i velika 
nervoza. Potom je vijećnik dao prijedlog. Dvije obližnje stare barake koje su prekrivene 
„trnitom“ da se uklone odnosno sruše i da se proračunom predvide sredstva za izgradnju 
parkinga. Da li postoji rješenje za parking oko Doma zdravlja Sinj? 
Drugo pitanje se odnosi na razvoj palijativne skrbi u Splitsko-dalmatinskoj županiji, da li 
postoji županijska strategija i koliko je dostupna građanima?  
 
Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije, a što se tiče  
parkinga kod Doma zdravlja u Sinju, naveo je da sve dok postoji želja zaposlenika, 
kolokvijalno rečeno, da svojim autom dođu doslovno do svoje radne stolice i sve dok postoji 
želja pacijenata da svojim autom dođu do praga pojedine ordinacije, problem parkinga se 
riješiti neće. Ovo što je predloženo od strane vijećnika, parking na mjestu starih baraka, je 
dobar prijedlog. S druge strane mora se znati da je taj parking jako nepristupačan, osim 
hemodijalize,  nekakvih 5-6 stomatoloških ordinacija je pored toga parkinga, za sve drugo se 
treba spuštati niz stepenice, bez lifta, znači ponovno nije prilagođeno za pristup invalidima. 
Da bi se osigurao parking s južne strane zgrade, nažalost nema prostora. Ono što ostaje jedino 
je  zatvaranja toga dijela prostora, osim kolima hitne pomoći. No, da li to ima smisla, da li se 
to isplati jer na žalost time bi se blokirao pristup teško bolesnim pacijentima koji moraju doći 
na tu stranu. Istaknuo je kako je u prvom redu problem u glavama ljudi koji žele doći 
doslovno na 5 cm do onoga što trebaju koristiti. 
Što se tiče drugog pitanja postoji županijski plan razvoja palijativne skrbi. Dom zdravlja je 
prošlu godinu proveo jedan dio usluga iz palijativne skrbi za područje Splitsko-dalmatinske 
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županije. To je pitanje ugovaranja, otvaranja palijativnih kreveta u stacionarima Doma 
zdravlja. Od kolovoza prošle godine u Sinju je 6 palijativnih kreveta. Nada se da će se do 
kraja ove godine svih 12 kreveta staviti u funkciju te da će se osposobiti i dvije sobe, koje su 
izvan funkcije iz objektivnih razloga zbog curenja i prokišnjavanja krova. Kad se postave svih 
12 kreveta tada će biti potpuno u funkciji. Naveo je kako je u Makarskoj 6 kreveta, u Supetru 
je 6 kreveta, u Imotskom je 10 kreveta. Prije mjesec ipol-dva počela su raditi dva 
koordinatora, dvije više prvostupnice sestrinstva, kao koordinatori palijativne skrbi u 
Splitsko-dalmatinskoj županiji. Ono što je problem je pitanje mobilnih palijativnih timova. 
Iskazao je žaljenje dok ne postoji zainteresiranih liječnika koji žele raditi u mobilnom 
palijativnom timu do tada se timovi ne mogu pokrenuti. Nisu problem prvostupnice 
sestrinstva, vozači nisu problem, vozila nisu problem, ali jednostavno nema liječnika.  
Istaknuo je kako nema smisla u taj posao „gurati“ mlade liječnike koji su tek završili fakultet. 
S druge strane, na žalost, nema liječnika od 40-60 godina, sa nekakvim iskustvom koji bi taj 
posao radili. Županija je raspisala, prije dvije-tri godine, jedan javni poziv. Na taj javni poziv 
se javilo dvoje liječnika koji su u stalnom radnom odnosu i koji bi se eventualno tjedno mogli 
iskoristiti na nekakvih 78 sati rada. 
 
Dijana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb je 
nadopunila odgovor. Navela je kako za područje Splita ima 16 palijativnih kreveta. U domu 
„Matošić“ je izabran ponuđač, a investitor je Grad Split. Investicija je 18.000.000,00 kn i 
radovi bi trebali krenuti u travnju-svibnju ove godine. To bi bilo zaokruženo za ona mjesta 
koja postoje za područje Splitsko-dalmatinske županije. 
 
Denis Bobeta, vijećnik je zadovoljan odgovorom što se tiče palijativne skrbi. Još jednom je 
apelirao na ravnatelja Doma zdravlja da svojim utjecajem pokuša pronaći rješenje za 
parkiralište kod Doma zdravlja u Sinju. Istaknuo je kako nije samo tu problem, imaju i drugi 
Domovi isti problem, no u Sinju je jako izraženo. U lokalnim medijima izlazi, skoro 
svakodnevna ogorčenost ljudi. Da li s razgovorom s zaposlenicima, izgradnjom nekih garaža 
ili otkupom zemljišta, ne zna, ali apelira da se još jednom pokuša riješiti gorući problem u 
Sinju.   
 
Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije naveo je kako je 
primio na znanje sugestiju i istaknuo kako nije to samo problem u Sinju. Puno je veći problem 
u Makarskoj, Omišu, Trogiru i Supetru. U tim turističkim mjestima zimi to nekako i prolazi. 
Ljeti, turisti okupiraju 2/3 parkinga Doma zdravlja. Na žalost rješenja nema. Ako se zatvori 
parking pacijenti nemaju pristupa, a ako se ostavi otvoren parking onda  se parkira onaj tko 
hoće, koliko hoće i kad hoće. 
 
Miro Bulj, vijećnik naveo je kako se zna da se provodi kurikularna reforma. Međutim, ne 
zna se  i koliko su upoznati da u Sinju, u Osnovnoj školi „Fra Pavla Vučkovića“, PŠ Brnaze, 
je pao strop, nitko 40 godina nije obojio tu školu, a uvode se tableti. Naveo je kako ima 
informaciju da nedostaje kreda i spužvi za brisanje ploče. Postavio je pitanje što je sa 
Osnovnom školom „Fra Pavla Vučkovića“ i Osnovnom glazbenom školom „Jakov Gotovac“? 
Rečeno je kako će se ići u revidiranje projekta. Zanima ga da li je revidiran taj projekt i kada 
bi počela izgradnja i rješavanje problema Osnovne škole „Fra Pavla Vučkovića“?  
Drugo pitanje je vezano za aglomeraciju. Govorio je o sinjskom problemu. Radi se o 
projektima koji kasne, u velikim iznosima, samo za Sinj 360.000.000,00 kn zajedno s Otokom 
i kad se tu još doda Trilj 624.000.000,00 kn. Tu je projekt Hrvatskih voda, lokalnih vodovoda, 
tvrtki. Radi se o velikim iznosima, a iznos od 70% je iz Europskih fondova. Međutim, 
problem je što ured za imovinsko-pravna pitanja nije imao dovoljan broj ljudi za rješavanje 
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tog pitanje i sve je svedeno na jednog čovjeka. Što će se poduzeti da bi se povećao broj ljudi i 
da ne propadne ovaj projekt? Također je naveo kako se zna da su kanalizacijski sustavi na 
sinjskom području problematični, otvorena kanalizacija ide kroz središte grada, uz dječje 
vrtiće i što će se poduzeti po tom pitanju? Naveo je da ako propadnu ovi projekti propasti će 
milijarde kuna pa je nužno poduzeti sve što je potrebno jer bi gospodarstvu  moglo prouzročiti 
ogromnu štetu.   
 
Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, 
tehničku kulturu i sport naveo je kako su u nekoliko navrata imali radne sastanke u 
Ministarstvu na temu izgradnje Osnovne škole „Fra Pavla Vučkovića“.  Naručitelj projekta je 
Ministarstvo, a koje je u dogovoru sa Gradom i naručilo taj projekt koji je plaćen 
2.300.000,00 kn. Procijenjena vrijednost investicije je 120 miliona kuna i u nekoliko navrata 
imali su razgovore sa Ministarstvom. Ministarstvo je u tijeku pregovora sa svjetskom bankom 
u svezi otvaranja kreditnih linija za izgradnju škola te ukoliko taj program sa svjetskom 
bankom bude aktualan i aktivan, od iduće godine i ta škola je u opciji ući u taj program. Što se 
tiče područne škole u  Brnazama, tekuće investicije i investicijsko održavanje škola je obveza 
samih škola. Postoji  javni poziv na koji se sve škole mogu prijaviti. Sukladno prijavi na javni 
poziv odobravaju se sredstva pa tako i sanacija  i uređenje same škole u Brnazama. Podsjetio 
je da su prije dvije godine odobrena sredstva školi „Fra Pavla Vučkovića“ za dogradnju jedne 
učionice u PŠ Brnaze kako bi svi učenici mogli ići u jednu smjenu.  Prati se rad škole, 
konkretno u školi „Fra Pavla Vučkovića“, PŠ Brnaze namjerava se financirati projektna 
dokumentaciju vezanu za nadogradnju kako bi ta škola u budućoj mreži škola bila područna, 
osmogodišnja škola. Što se tiče ulaganja u školu-gradnju na području Cetinske krajine, 
izdvojio je, kako je u nekoliko zadnjih godina zaista bilo nekoliko vrlo vrijednih projekata te 
je namjera i nadalje tako nastaviti, sve u suradnji sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost i Ministarstvom graditeljstva i prostornog uređenja. 
 
Miro Bulj, vijećnik naveo je kako je još prije godinu ipo dana rečeno da će se revidirati ovaj 
projekt. Zanima ga da li je revidiran taj projekt za kojeg je potrošen novac i za kojeg su 
sredstva bila osigurana u državnom proračuna i hoće li se početi graditi Osnovna škola „fra 
Pavla Vučkovića“ u Sinju? Također napominje da se ovdje radi o revidiranju projekta, 
usklađenje projekta sa realnom okolnošću te nije zadovoljan ponuđenim odgovorom.  
 
Blaženko Boban, župan naveo je kako je vijećnik Miro Bulj u pravu. Zamolio je samo dvije 
minute da elaborira preuzimanje državne uprave i što se dogodilo. Dogodilo se to da je 73 
ljudi uzelo otpremninu, a koju otpremninu je ponudila Vlada i resorno Ministarstvo te su otišli 
u svoju zasluženu mirovinu.  Ostalo se bez velikog broja ljudi, a osobito po ispostavama. U 
narednom periodu, i to vrlo skoro se moraju primati ljudi po ispostavama i ne samo u ovom 
segmentu, nego i u segmentu matičarstva, segmentu kategorizacije. Neki otoci su ostali 
gotovo bez ikoga, nema tko raditi.  
Nadalje je naveo kako je pred njima pet aglomeracija Sinj, Trilj, Imotski, Trogir, Kaštela, 
Solin, Split, hvarska aglomeracija. Svi ti projekti moraju do konca 2023. godine biti završeni.  
Teško da će se to ostvariti ovom dinamikom i to ne samo zbog ovoga problema. U Sinju radi 
samo jedna djelatnica. Radi se o velikom problemu koji se mora riješiti. Jedan, još veći 
problem koji će se dogoditi je u operacionalizaciji tih projekata. To su stvari koje će se teško 
moći kontrolirati, a to je građevinska operativa i sve te projekte treba intenzivno rješavati. 
Trenutno su u pripremnoj fazi, rješavanju izvlaštenja i ostalih imovinskih stvari kako bi sve 
moglo, što hitnije pokrenuti. NekI problemi će se pokušati rješavati uredovnim vremenima. 
Ne mora secijelo vrijeme biti u Sinju, Vrlici ili Vrgorcu. Može se biti dva dana u Sinju, dva 
dana u Vrlici i tako će se raditi. Ne može se sve to pokriti na taj način, ali se mora krenuti.   
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Miro Bulj, vijećnik naveo je da što se tiče aglomeracije, mi već kasnimo. Uredi državne 
uprave nisu bili u mogućnosti raditi svoj posao. Što se tiče kadra i kadroviranja ljudi, na 
potrebitim mjestima zaista nema, a u nepotrebnim mjestima ima i viška. Unutarnjim 
preustrojem mogao bi se naći prostor bez novih zapošljavanja jer je to samo teret proračunu. 
Druga stvar, vrlo bitna i značajna za aglomeraciju je da ne uhvatimo li se posla i bez obzira na 
operativu koja će biti problematična, do 2023. godine, to su projekti koje će netko morati 
platiti. Već se kasni, već je taj projekt trebao biti u provedbi jer 2023. godina je vrlo blizu, a 
vrlo se malo odmaklo od pripreme i izvođenja.  
 
Jadranka Brečić, vijećnica je postavila pitanje za ravnatelja Doma zdravlja Splitsko-
dalmatinske županije. Što se poduzima u svezi nabavljanja radiološke opreme u Domu 
zdravlja? Drugo pitanje za ravnatelja RERE. Prošle godine je otvoren natječaj kojim su bila 
osigurana značajna EU sredstva za infrastrukturnu obnovu centara i domova za socijalnu skrb. 
Isto tako potrebe u tom sektoru su jako značajne osobito u centrima, ali isto tako pritisak na 
natječaj je bio velik. Zanima je situacija u Splitsko-dalmatinskoj županiji? Ima li prijavljenih 
projekata na ovaj natječaj na području Splitsko-dalmatinske županije i kakav je status tih 
projekata? 
 
Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije je pohvalio 
pročelnicu i zaposlenike u tom dijelu Županije. Već je druga godina zaredom, a prošle godine 
su bila dodatna decentralizirana sredstva za nabavku radiološke opreme. Na ovoj sjednici je 
točka dnevnog reda za nabavka radiološke opreme.  Naime, prošle godine je nabavljeno pet 
novih ultrazvučnih aparata i taj dio radiološke opreme je kompletno obnovljen. Niti jedan 
ultrazvučni aparat u Domu zdravlja nije stariji od 6 godina. Sad pet novih i 6-7 koja su šest 
godina stara. Što se tiče mamografa, ide se u nabavku mamografa, natječaj je u tijeku i upravo 
je jedna točka dnevnog reda sjednice Županijske skupštine. U dogledno vrijeme, planira se 
iduće 2-3 godine, na koji način, da li nekakvim kreditnim zaduženjem, da li putem dobavljača 
riješiti najmanje 7 rendgena, najstariji rendgen je sada 24 godine. Negdje od 8-10 rendgena će 
se nabaviti iduće 2-3 godine, a kako će se nabaviti, tijekom ove godine će se isplanirati. 
Naveo je kako sama radiološka oprema nije toliko veliki problem koliko kadrovi koji rade na 
toj opremi. Događaj, od prije 20-30 dana u Sinju je jedan od pokazatelja kako se oprema 
koristi. Digitalizatori su specifična, osjetljiva oprema. Određeni digitalizatori koji su 
nabavljeni rade po 10 godina bez kvara, samo sa servisira. Na nekim lokacijama se kvarovi 
događaju svako malo. Najmanje 2-3 puta godišnje. Primjerice, kada se privatno kupi auto 
može se za godinu dana sa 30 000 km uništiti. Isto tako auto se može koristiti 15 godina i pola 
milijuna km. Pitanje je koliko se pazi oprema kojom se koristi. Određeni aparati su malo 
zakinuti i pretjerano se ne pazi na njih.  
Drugo pitanje je pitanje doktora radiologa koji rade na toj opremi. Trenutno je u Domu 
zdravlja 10 kolega, 8 kolega na puno radno vrijeme i dvoje na pola radnog vremena, 
umirovljenici koji rade i dalje. Kolegice kojima je specijalizantski staž trebao isteći prošle 
godine još uvijek su na specijalizaciji, kad će završiti se ne zna. Dom zdravlja nije popularna 
ustanova gdje bi radiolozi htjeli raditi. KBC je puno popularniji, u startu sa 20 % većom 
plaćom.  
 
Jozo Sarač, ravnatelj Javne ustanove RERA S.D. za koordinaciju i razvoj Splitsko-
dalmatinske županije naveo je kako je natječaj objavljen, malo je kompliciranijeg naziva, i 
ima saznanja da je jako veliki pritisak odnosno da se velik broj ljudi priprema. Adekvatno 
tome stavili su se na raspolaganje Centrima za socijalnu skrb, a što im je i zakonska obveza. U 
razgovorima su sudjelovali Centar za socijalnu skrb Split, Sinj i Trogir. Split je imao potrebu 
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pronalaska novih prostora i shodno tome prijavio se na natječaj. Međutim nije uspio pronaći 
adekvatan prostor u vlasništvu Republike Hrvatske tako i Grada Splita. Centar za socijalnu 
skrb Trogir je uspio riješiti svoje prostore. Centar za socijalnu skrb u Sinju ima nove prostore 
koji su detektirali kao mogućnosti prijave na natječaj. Ono što je potvrdio je da je u prvih 
nekoliko sekundi otvorenog poziva bilo višestruko premašen iznos sredstava koji je predviđen 
za takve aktivnosti, a već nakon 12 sati nakon što je proveden otvoren postupak natječaj je 
obustavljen zbog prevelikog interesa. Kako su imali tu informaciju u prvim sekundama su se 
prijavili Centar za socijalnu skrb Trogir i od početka drugog mjeseca Centar za socijalnu skrb 
u Trogiru je prošao sa gotovo 8.000.000,00 kn nepovratnih sredstava. Još čekamo rezultate 
prijave Centra socijalnog skrb Sinj budući da nisu imale kompletne građevinske projekte, koji 
su po bodovnom pragu malo niži, ali njihov je projekt bio gotovo 12.000.000,00 kn. Ono što 
se može potvrditi je da je Centar socijalna skrb prošao, a Centar za socijalnu skrb Sinj se još 
čeka.  
 
Tonči Božanić, vijećnik postavio je dva pitanja. Prvo pitanje je bilo vezano za lučice. 
Temeljem Odluke Vlade izvršena je primopredaja lučice Špinut i Zenta. Bilo je određenih 
problema tijekom primopredaje, naročito u lučici Zenta. Njega zanima što se dešava, da li 
korisnici imaju kakvih problema ili sve ide svojim uobičajenim tokom ili postoje određeni 
problemi? Isto tako i za luku Krvavica, ima li najnovijih saznanja? 
Drugo pitanje vezno je za cijenu otočnih karata za automobile izvan turističke sezone. Njegov 
je prijedlog da se  pokuša krenuti sa inicijativom, da se od 1. listopada pa do 1. svibnja dva 
dana tjedno smanji cijena otočanima za automobile.  Može li Županija kao Županija  sa 
najvećim brojem lokalnih linija pokrenuti inicijativu dva puta tjedno te smanjiti cijenu 
otočanima za automobile? 
 
Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo naveo je 
kako je Lučka uprava Splitsko-dalmatinske županije, temeljem Odluke Vlade Republike 
Hrvatske stupila u suradnju sa Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture, Trgovačkim 
sudom i Lučkom kapetanijom u Splitu u posjed lučica Zenta i Špinut. U jednom dijelu je bilo 
malo teže u drugom malo lakše, međutim u posjed se stupilo. Trenutačno se radi na analizi i 
prikupljanju svih dokumentacija i na vještačenju, temeljem naloga Trgovačkog suda, sve 
opreme i brodova koja se nalaze u lučicama. S obzirom na veliki broj brodova i opreme to je 
proces koji traje malo duže. Međutim, Lučka uprava je spremna, na ugovore na određeno 
vrijeme angažirati radnike te angažirala tvrtku za sigurnost odnosno angažirala je zaštitare 
kako bi se očuvala sigurnost samih brodova. Naveo je kako građani nemaju nikakav razlog za  
zabrinutost, sigurnost je ostvarena na zavidnoj razini i kada se popiše sva oprema, sva 
dokumentacija, ući će se u upravljanje lukama od strane Lučke uprave. U međuvremenu će se 
raditi na tome da se u Županijskom prostornom planu stavi odredba da luka Zenta bude 
otvorena za javni promet, a luka Špinut da se dovede kraju postupak upisivanja pomorskog 
dobra u zemljišne knjige. Ostale su 2-3 parcele koje nisu upisane jer su upisane na Udrugu 
koja više ne postoji. Kada se završi postupak onda je plan da se raspiše koncesija za 
gospodarsko korištenje športske luke tako da bi to trebalo biti uskoro. Što se tiče Krvavice 
postupak provodi Splitsko-dalmatinska županija, Upravni odjel za turizam i pomorstvo, u 
intenzivnoj komunikaciji s Lučkom upravom, Trgovačkim sudom i dosadašnjim posjednikom 
luke, Športsko društvo Ramova. Do 1. ožujka je rok kada oni moraju dostaviti Splitsko-
dalmatinskoj županiji podatke o osobi koja će biti zadužena za potpis zapisnika o 
primopredaji, a ukoliko se isti podatak ne dostavi, pokrenut će se isti postupak kao što je 
pokrenulo Ministarstvo mora vezano Zentu i Špinut odnosno obavijesti će se Trgovački sud i 
inspektori Ministarstva mora koji će izaći na teren i ući će se u posjed kao što se ušlo u posjed 
Zente i Špinuta. Nada se da se to može odraditi dogovorno i bez problema.  
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Vezano za drugo pitanje naveo je kako je u više navrata župan inicirao koordinaciju svih 
većih otočnih jedinica lokalne uprave vezano za funkcioniranje Jadrolinije. Sve jedinice 
lokalne uprave imaju svoje specifične probleme i zahtjeve koji se moraju rješavati. Na jednoj 
od tih koordinacija, u prošloj godini pokrenuta je ta tema. Jadrolinija je navela, a ukoliko 
dolazi do promjena cijena mora se napraviti detaljna analiza, a nije mu poznato je li to 
napravljeno. Na idućoj koordinaciji, a koja bi trebala biti uskoro će se opet aktualizirati ta 
tema. Smanjenjem cijene se može doći do povećanja broja korisnika i veće financijske koristi 
za Jadroliniju. Međutim, s obzirom da oni voze na cijeloj Jadranskoj obali potrebno je 
napraviti detaljnu financijsku analizu za sve luke, što bi to značilo, a postoji regulatorna 
Agencija za obalni i linijski promet i natječaj na koji su se oni javili sa nekim uvjetima. Svaka 
izmjena ugovora mora proći proceduru, dopuštenje Agencije za obalni i linijski promet i 
Ministarstvo financija. I na sljedećem sastanku će on u ime vijećnika Županijske skupštine 
potaknuti to pitanje, da se to dodatno razradi jer bi to uvelike pripomoglo boljem životu na 
otoku. 
 
Nakon zaključenja aktualnog sata prešlo se na razmatranje točaka dnevnog reda. 
 
Ad. 1. Prihvaćanje zapisnika sa 28. sjednice Županijske skupštine  
 
Miro Bulj, vijećnik dao je primjedbu na zapisnik. Naveo je kako je on predao amandmane 
predsjedniku Županijske skupštine koji je odbio dati pravo na obrazloženje nego da će on 
(predsjednik) pročitati obrazloženje, a što je po njemu nedopustivo.   
 
Petroslav Sapunar, predsjednik skupštine naveo je kako je zapisnik bio na raspolaganju i 
poslan svim Klubovima da interveniraju prije nego su materijali poslani za ovu sjednicu. U 
dva mjeseca nitko nije reagirao. Isto tako Poslovnikom je definirano da može i on (kao 
predsjednik), ako je predano u pisanom obliku obrazloženje pročitati, a što je i uradio. 
 
Mate Martinić, vijećnik naveo je kako su dopunu zapisnika dobili, a da nisu reagirali jer na 
utvrđenu situaciju treba prihvatiti onako kakva jeste. Samo je dodao jednu dopunu. Kada se 
amandmani podnose, to je sastavni dio akta kao i svaki drugi. U Poslovniku je navedeno da 
se amandmani podnose usmeno ili pismeno uz obrazloženje. Njegova preporuka je da u 
narednim situacijama kada bude amandmana da se on podnosi ili pismeno ili usmeno. Ako 
se podnosi usmeno, predsjedavajući mora stvoriti uvjete da se amandmani uz obrazloženje 
nađu u pisanoj formi i podijele svakom vijećniku na klupu prije nego se počne o njima 
izjašnjavati.  
 
Nakon rasprave i primjedbi pristupilo se glasovanju.  
Većinom glasova (35 glasova „za“, 3 glasa „protiv“), prihvaćen je zapisnik. 
 
Ad. 2. Prihvaćanje zapisnika sa 29. sjednice Županijske skupštine 
 
Većinom glasova (37 glasova „za“, 1 glas „protiv“), prihvaćen je zapisnik. 
 
Ad. 3. Izvješće o prestanku mandata vijećnika i početku obnašanja dužnosti vijećnice 
Županijske skupštine 
 
Uvodno izlaganje iznio je Ferdo Kurtović, predsjednik Mandatnog povjerenstva.  
 



15 
 

Predsjednik skupštine Petroslav Sapunar je konstatirao da je Županijska skupština primila na 
znanje izviješće Mandatnog povjerenstva.  
 
Potom, predsjednik Županijske skupštine pozvao je Sandru Kovač-Levantin da pristupi radi 
polaganja i potpisivanja svečane prisege.  

 
Ad. 4. Prijedlog rješenja o imenovanju suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 

 
Uvodno izlaganje iznio je Josip Lešina, član Odbora za izbor i imenovanja. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za izbor i imenovanja (jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 4. Jednoglasno (39 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i doneseno Rješenje o 
imenovanju suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 

 
Ad. 5. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Splitsko-dalmatinske županije 
 
Uvodno izlaganje iznio je Vinko Maroević, predsjednik Odbora za statut i poslovnik. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za statut i poslovnik (većinom glasova), podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Miro Bulj u ime Kluba MOST-a NL, Ante Pranić u ime Kluba 
Nezavisne liste mladih, Ante Sanader u ime Kluba HDZ-HGS, vijećnici: Mate Martinić, 
Maja Zelić i Miro Bulj, replika: Klement Bašić, Ante Pranić, Ivica Kusić, Maja Zelić, Sandra 
Mitrović Nikšić i Milija Baldić Lukšić. 
 
Osvrt na tijek rasprave dali su Vinko Maroević, predsjednik Odbora za statut i poslovnik te 
Marija Čizmić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i 
pravna pitanja.  
 
Nakon zaključenja rasprave predsjednik Županijske skupštine dao je sljedeću napomenu: 
„Suladno članku 29. Statuta Splitsko-dalmatinske županije za prihvaćanje ove odluke 
potrebna je većina glasova svim vijećnika“. 
 
Potom se glasovalo o Prijedlogu. 
Ad. 5. Većinom glasova (34 glasa „za“, 4 glasa „protiv“, 4 glasa „suzdržan“) prihvaćen je 
prijedlog i donesena Statutarna odluka o izmjenama Statuta Splitsko-dalmatinske županije 

 
Ad. 6. Prijedlog programa rada Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 

 
Uvodno izlaganje iznijela je Marija Čizmić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Županijske skupštine i pravna pitanja.  
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
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U raspravi su sudjelovali: Natalija Rajčić u ime Kluba stranke Pametno, vijećnici: Ante 
Renić i Miro Bulj. 
 
Natalija Rajčić, u ime Kluba stranke Pametno podnijela je amandman, koji glasi: 
„Amandman na Prijedlog programa rada Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije  
za 2020. predlaže se u Program rada Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije 
uvrstiti prijedlog izrade prostornog plana područja posebnog obilježja za Park šumu Marjan“. 

Obrazloženje:  Sukladno Zakonu o prostornom uređenju („Narodne novine“, broj 
153/13, 65/17, 114/18, 39/19 i 98/19) obveza izrade prostornog plana poslovanja obilježja 
više ne postoji, s obzirom i na činjenicu da Zakon o prostornom uređenju ne zabranjuje izradu 
istog, Županija može inicirati i propisati izradu plana za Park šumu Marjan. Također i prema 
članku 68. Zakona o prostornom uređenju, prostorni plan se izrađuje i donosi ovisno o 
posebnostima prirodnih, kulturno-povijesnih, gospodarskih ili drugih obilježja odnosno 
zahtjeva određenog prostora. 

 
Osvrt na tijek rasprave dao je župan Blaženko Boban.  
 
Potom je predsjednik Županijske skupštine pročitao predloženi amandman, pozvao  
predlagatelja da se očituje je li prihvaća amandman predložen od strane Kluba stranke 
Pametno.  
 
Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje te isti nije prihvaćen 
(12 glasova „za“ prihvaćanje amandmana, 27 glasova „protiv“ prihvaćanja amandmana). 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 6. Većinom glasova (33 glasa „za“, 6 glasova „protiv“) prihvaćen je prijedlog i donesen  
Program rada Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 

 
Ad. 7. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za godišnje financiranje političkih 
stranaka zastupljenih u Županijskoj skupštini Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 
 
Uvodno izlaganje iznijela je Marija Čizmić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Županijske skupštine i pravna pitanja.  
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za financije (jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Miro Bulj i Ante Sanader, replika: Miro Bulj. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 7. Većinom glasova (37 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o raspoređivanju sredstava za godišnje financiranje političkih stranaka 
zastupljenih u Županijskoj skupštini Splitsko-dalmatinske županije za 2020. 
 
Predsjednik skupštine je izvijestio vijećnike kako se na sjednici nazočni ravnatelj KBC-a 
Split Julije Meštrović, prof. prim. dr. sc. Boris Lukšić, dr. med., infektolog te Željka Karin, 
ravnateljica Nastavnog zavoda Splitsko-dalmatinske županije, koji su izvijestili vijećnike 
Županijske skupštine o tekućoj problematici odnosno o korona virusu.  
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Nakon pitanja i odgovora nastavilo se sa sjednicom.  
 
Ad. 8. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za prosinac 2019. iz Proračuna 
Splitsko-dalmatinske županije za 2019. i projekcije za 2020. i 2021., s Prijedlogom 
zaključka o prihvaćanju 
 
Uvodno izlaganje iznijela je Sanja Viculin, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
financije. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za financije (većinom glasova), Odbor za suradnju sa Hrvatima izvan Republike 
Hrvatske (jednoglasno),  podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Igor Skoko u ime Kluba stranke Pametno i Ivica Kusić u ime 
Kluba HDZ-HGS.  

 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 8. Većinom glasova (30 glasova „za“, 3 glasa „protiv“) prihvaćen je prijedlog i donesen  
Zaključak o prihvaćanju izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za prosinac 
2019. iz Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2019. i projekcije za 2020. i 2021. 
 
Ad. 9. Prijedloga zaključka o prihvaćanju Elaborata „Procjena kvalitete zraka na području 
Splitsko-dalmatinske županije“ 
 
Uvodno izlaganje iznijela je Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
komunalne poslove, komunalnu infrastrukturu i zaštitu okoliša te dipl. ing. fizike iz tvrtke 
„Ekonerg“ d.o.o., Elvira Horvatić Viduka, voditeljica izrade studije. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša (jednoglasno),  podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Miro Bulj u ime Kluba MOST-a NL, Natalija Rajčić u ime 
Kluba stranke Pametno, Mate Martinić u ime Kluba SDP-a i Ante Baran u ime Kluba 
HDZ-HGS, vijećnici: Milija Baldić Lukšić i Danica Baričević, replika: Miro Bulj i Mate 
Martinić.  
 
Osvrt na tijek rasprave dale su Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
komunalne poslove, komunalnu infrastrukturu i zaštitu okoliša te dipl. ing. fizike iz tvrtke 
„Ekonerg“ d.o.o., Elvira Horvatić Viduka, voditeljica izrade studije. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 9. Većinom glasova (35 glasova „za“, 3 glasa „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesen Zaključak o prihvaćanju Elaborata „Procjena kvalitete zraka na području Splitsko-
dalmatinske županije“ 
 
Potom predsjednik skupštine navodi kako je zamoljen da se točka 13. dnevnog reda odmah 
odradi, a koji prijedlog je prihvaćen od strane vijećnika.  
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Ad. 13. Prijedlog odluke o promjeni-usklađenju i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za 
medicinsku rehabilitaciju „Biokovka“ Makarska 
 
Uvodno izlaganje iznio je Marko Ožić Bebek, ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku 
rehabilitaciju „Biokovka“. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za statut i poslovnik (jednoglasno) i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb 
(jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Miro Bulj u ime Kluba MOST-a NL i Marko Vukasović u ime 
Kluba HDZ-HGS, vijećnici: Denis Bobeta i Darko Svaguša, replika: Ante Renić, Filip 
Vidulin i Miro Bulj.  
 
Osvrt na tijek rasprave dao je Marko Ožić Bebek, ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku 
rehabilitaciju „Biokovka“. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 13. Većinom glasova (33 glasa „za“, 4 glasa „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o promjeni-usklađenju i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za 
medicinsku rehabilitaciju „Biokovka“ Makarska 
 
Ad. 10. Izvješće o ispitivanju kakvoće mora za kupanje na području Splitsko-dalmatinske 
županije u 2019. godini s Prijedlog zaključka o prihvaćanju 
 
Uvodno izlaganje iznijela je Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
komunalne poslove, komunalnu infrastrukturu i zaštitu okoliša te dr. sc. Tatjana Puljak, prof. 
biol. i kemije, Nastavni zavod za javno zdravstvo Splitsko-dalmatinske županije.  
  
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša (većinom glasova),  podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Milija Baldić Lukšić u ime Kluba MOST-a NL, vijećnici: Ivan 
Andabak i Mate Martinić, replika: Jozo Vidić.   
 
Osvrt na tijek rasprave dali su župan Blaženko Boban te  Marija Vuković, po ovlaštenju 
pročelnica Upravnog odjela za komunalne poslove, komunalnu infrastrukturu i zaštitu okoliša 
i dr. sc. Tatjana Puljak, prof. biol. i kemije, Nastavni zavod za javno zdravstvo Splitsko-
dalmatinske županije.  
  
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 10. Jednoglasno (38 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
prihvaćanju izvješća o ispitivanju kakvoće mora za kupanje na području Splitsko-dalmatinske 
županije u 2019. godini 
 
Ad. 11. Prijedlog Odluke o obavljanju županijskog javnog linijskog prijevoza putnika u 
cestovnom prometu na području Splitsko-dalmatinske županije kao javne usluge sukladno 
Uredbi (EZ) br.1370/2007 Europskog parlamenta i Vijeća od 23. listopada 2007. o uslugama 
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javnog željezničkog i cestovnog prijevoza putnika i stavljanju izvan snage uredaba Vijeća 
(EEZ) broj1191/69 i (EEZ) broj 1107/70  
Uvodno izlaganje iznio je Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu.  
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za gospodarstvo (jednoglasno),  podržali su prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Vedran Lendić u ime Kluba SDP-a, Miro Bulj u ime Kluba 
MOST-a NL i Maja Zelić u ime Kluba HDZ-HGS, vijećnik: Josip Lešina, replika: Zlatko 
Ževrnja, Ante Renić i Sandra Mitrović Nikšić.  
 
Osvrt na tijek rasprave dao je Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu.  
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 11. Jednoglasno (37 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o obavljanju 
županijskog javnog linijskog prijevoza putnika u cestovnom prometu na području Splitsko-
dalmatinske županije kao javne usluge sukladno Uredbi (EZ) br.1370/2007 Europskog 
parlamenta i Vijeća od 23. listopada 2007. o uslugama javnog željezničkog i cestovnog 
prijevoza putnika i stavljanju izvan snage uredaba Vijeća (EEZ) broj1191/69 i (EEZ) broj 
1107/70  
 
Kako se točke 12. do 26. (osim točke 13.) iz nadležnosti Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, prihvaćen je prijedlog da se objedini uvodno izlaganje i rasprava, a glasuje o 
točkama pojedinačno. 
 
Uvodno izlaganje za točku 12. iznijela je Željka Karin, ravnateljica Nastavnog zavoda 
Splitsko-dalmatinske županije. 
 
Uvodno izlaganje za točku 14. iznijela je Diana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb. Navela je kako se u Izmjenama i dopunama Statuta 
Lovret mijenja većina kojom se donose odluke na Upravnom vijeću i neke norme su bile u 
više članaka. Naime, došlo je do greške u člancima, brisanjem članka 37, svi idući članci se 
pomiču za jedan. Znači numerički treba pomaknuti sve članke koji slijede iza članka 37. 
 
Uvodno izlaganje za točke od 15. do 26. iznio je Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja 
Splitsko-dalmatinske županije.  
 
U svezi točke 16. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluke Upravnog vijeća 
Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije koje se odnose na nabavku 4 uređaja za 
mamografiju za potrebe Ispostava: Solin, Trogir, Imotski i Hvar referirao se na  davanje 
suglasnosti za nabavku 4 mamografa. Naveo je kako je potrebno da ovu odluku donese 
Županijska skupština zbog toga što Upravno vijeće ima ingerenciju donošenja Odluke o 
nabavci do 400.000,00 kuna, a s druge strane pored ove suglasnosti Županijske skupštine 
potrebna je i suglasnost ministra s obzirom da pojedinačna vrijednost svakog uređaja prelazi 
750.000,00 kuna. Bez obzira što se traži suglasnost Županijske skupštine još uvijek je 
potrebna i suglasnost Ministarstva za nabavku. Postojeći uređaji su stari koliko su stari i 
jednostavno se pojavila potreba za zamjenom tih uređaja. U samoj odluci su dva članka, 
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potrebno je brisanje drugog članka (op.a. ne radi se o brisanju članka 2. Zaključka nego se u 
članku 1. briše stavak 2. istog Zaključka). Ovo  nije suglasnost na promjene plana nabave iz 
2019. godinu, ovo je samo suglasnost za kupnju uređaja određene vrijednosti.  
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   
 
Odbor za statut i poslovnik (jednoglasno), Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb točke 12., 
13. i 14. (jednoglasno), točka 15. (većinom glasova), točke od 16. do 26., (jednoglasno) i 
Odbor za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu (većinom glasova), podržali su 
prijedlog. 
 
U raspravi su sudjelovali: Milija Baldić Lukšić u ime Kluba MOST-a i Jadranka Brečić u 
ime Kluba HDZ-HGS, vijećnici: Ante Renić i Igor Batošić, replika: Jadran Čizmić.  
 
Osvrt na tijek rasprave dao je Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske 
županije.  
 
Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 12. Većinom glasova (35 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o usklađenju djelatnosti 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Splitsko-dalmatinske županije 
 
Ad. 14. Jednoglasno (36 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
Lovret 

 
Ad. 15. Jednoglasno (35 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Statut Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije 

 
Ad. 16. Jednoglasno (35 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluke Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije koje 
se odnose na nabavku 4 uređaja za mamografiju za potrebe Ispostava: Solin, Trogir, Imotski 
i Hvar 
 
Ad. 17. Jednoglasno (35 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Danieli Madunić Pemper, dr.dent.med., u Splitu, 
Šimićeva 34 

 
Ad. 18. Jednoglasno (35 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Igoru Buljubašiću, dr.dent.med., u Splitu, Trg hrvatske 
bratske zajednice 4 

 
Ad. 19. Jednoglasno (33 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Iris Krstulović Gužvanj, dr.dent.med., u Splitu, 
Šižgorićeva 20 
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Ad. 20. Jednoglasno (33 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Matku Čariću, dr.dent.med., u Sinju, Domovinskog 
rata 86 

 
Ad. 21. Jednoglasno (33 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Dragani Šaravanja, dr.dent.med., u Splitu, Trg hrvatske 
bratske zajednice 4 

 
Ad. 22. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Dušanu Mandiću, dr.med., u Splitu, Šibenska 3 

 
Ad. 23. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Lindi Džanko-Dragan, dr.med., u Splitu, Trg hrvatske 
bratske zajednice 5 

 
Ad. 24. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Fani Katić Vego, dr.med., u Solinu, Dr. Mladena 
Žižića 6 

 
Ad. 25. Jednoglasno (33 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Krešimiru Bagi, dr.med., u Splitu, Trg hrvatske bratske 
zajednice 4 

 
Ad. 26. Jednoglasno (33 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije o 
davanju u zakup poslovnog prostora: Žarku Žitko, dr.med., u Splitu, Šižgorićeva 20 

 
Ad. 27. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za područje Općine 
Pučišća 
 
Uvodno izlaganje iznijela je Diana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za izbor i imenovanja (jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 27. Jednoglasno (31 glas „za“) prihvaćen je prijedlog i doneseno Rješenje o razrješenju i 
imenovanju mrtvozornika za područje Općine Pučišća 

 
Ad. 28. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Lučke uprave Splitsko-
dalmatinske županije 
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Uvodno izlaganje iznio je Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i 
pomorstvo. 
   
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (jednoglasno) i Odbor za 
lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu (većinom glasova),  podržali su prijedlog. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 28. Većinom glasova (27 glasova „za“, 2 glasa „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju Lučke uprave Splitsko-dalmatinske 
županije 

 
Točke od 29. do 35. se odnose na materiju iz nadležnosti Upravnog odjela za turizam i 
pomorstvo, prihvaćen je prijedlog da se objedini uvodno izlaganje i rasprava, a glasuje o 
točkama pojedinačno.  
 
Također, predsjednik županijske Skupštine je napomenuo kako je točka 34. dnevnog reda na 
početku sjednice povučena.  
 
Uvodno izlaganje iznio je Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za turizam i 
pomorstvo. 
 
Također je naveo, a vezano za točku 35. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom 
dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – luke nautičkog 
turizma – marine i u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja pomorskog dobra izvan lučkog 
područja javno prometna površina-javno parkiralište i javne pješačke površine na dijelu k.o. 
Bast-Baška Voda, predio Luka, Općina Baška Voda da članak 11. stavak 4. točka 3. treba 
glasiti:  
„Bjanko zadužnicu/e najmanje u iznosu trostruke naknade za koncesiju. Bjanko zadužnica/e 
mora biti solemnizirana kod javnog bilježnika, a sve u svrhu osiguranja urednog plaćanja 
naknade za koncesiju, uz osobno jamstvo odgovorne osobe koncesionara (jamac platac) ili 
jamstvo poslovne banke u izvornom obliku za uredno ispunjenje obveza iz ugovora o 
koncesiji na trostruki iznos stalnog dijela godišnje naknade, a jamstvo mora biti bezuvjetno, 
»bez prigovora« i naplativo na prvi poziv, s rokom važenje koji je 30 dana duži od roka 
trajanja Ugovora o koncesiji ili garancija kao izvršenje može biti i polog najmanje u iznosu 
trostruke naknade za koncesiju na račun Splitsko-dalmatinske županije.“ 
Dakle, iz Prijedloga Odluke briše se dio koji glasi:  
"Ukoliko se radi o trgovačkom društvu kojem je osnivač jedinica lokalne samouprave tada ne 
treba jamac platac". 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   
 
Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (jednoglasno) i Odbor za 
lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu (većinom glasova),  podržali su prijedlog. 
 
U raspravi je sudjelovao Ante Renić u ime Kluba stranke Pametno. 
 
Osvrt na tijek rasprave dao je Stipe Čogelja, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 
turizam i pomorstvo. 
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Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 29. Većinom glasova (28 glasova „za“, 2 glasa „protiv“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je 
prijedlog i donesena Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini 
Bol za davanje koncesija na pomorskom dobru na dijelu k.o. Bol, predio Zlatni rat 

 
Ad. 30. Većinom glasova (30 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-luke nautičkog turizma I 
kategorije-marine na dijelu k.o. Seget Donji, predio Barbušinac 

 
Ad. 31. Većinom glasova (30 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu postavljanja naprava i 
gospodarskog korištenja ribogojilišta bijele morske ribe i školjkaša na dijelu k.o. 
Bogomolje, predio uvala Duboka, Općina Sućuraj 

 
Ad. 32. Većinom glasova (30 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
izgradnje (postavljanja) i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-sidrišta na dijelu 
k.o. Stari Grad, predio uvala Zavala 

 
Ad. 33. Većinom glasova (30 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o dopunama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja plaže na dijelu k.o. Duće, predio ispred auto kampa „Delfin“, 
Općina Dugi Rat 

 
Ad. 35. Većinom glasova (29 glasova „za“, 2 glasa „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesena Odluka o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog 
korištenja luke posebne namjene – luke nautičkog turizma – marine i u svrhu izgradnje i 
gospodarskog korištenja pomorskog dobra izvan lučkog područja javno prometna površina-
javno parkiralište i javne pješačke površine na dijelu k.o. Bast-Baška Voda, predio Luka, 
Općina Baška Voda 

 
Ad. 36. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti za raspolaganje imovinom 
Osnovnoj školi Gornja Poljica 
 
Uvodno izlaganje iznio je Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 
prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio raspravu.   
 
Odbor za statut i poslovnik (jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 36. Jednoglasno (28 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti za raspolaganje imovinom Osnovnoj školi Gornja Poljica 
 
Točke od 37. do 49. odnose se na pravo prvokupa, prihvaćen je prijedlog da se objedine 
uvodno izlaganje i rasprava, a glasuje o točkama pojedinačno.  
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Uvodno izlaganje iznio je Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 
prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport. 
 
Također je napomenuo kako u točki 48. Prijedlog zaključka o očitovanju na ponudu prava 
prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Obala Hrvatskog narodnog preporoda 9 
u članku 1. stavak 1. umjesto „čest. zgr. 2619“ treba stajati „čest.zgr. 2619/1“. 
 
Potom je, predsjednik županijske Skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   
 
Odbor za statut i poslovnik (jednoglasno) i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport 
(jednoglasno), podržali su prijedlog. 
 
Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 
Ad. 37. Jednoglasno (28 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Trogiru, Obrov 8 

 
Ad. 38. Jednoglasno (28 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Iza Lože 4 

 
Ad. 39. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Kralja Zvonimira 14 

 
Ad. 40. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Palmina 17 

 
Ad. 41. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Trumbićeva obala 13 

 
Ad. 42. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Morpurgova poljana 1 

 
Ad. 43. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Obala kneza Branimira 1 

 
Ad. 44. Jednoglasno (29 glasova „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o 
očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Nepotova 5 

 
Ad. 45. Većinom glasova (29 glasova „za“, 3 glasa „suzdržan“) prihvaćen je prijedlog i 
donesen Zaključak o očitovanju na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Makarskoj, 
Kralja Tomislava 16/1 

 
Ad. 46. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o očitovanju 
na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Trg braće Radić 6 

 
Ad. 47. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o očitovanju 
na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Trumbićeva obala 5 

 
Ad. 48. Jednoglasno (32 glasa „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o očitovanju 
na ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Splitu, Obala Hrvatskog narodnog preporoda 9 
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Ad. 49. Jednoglasno (31 glas „za“) prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o očitovanju na 
ponudu prava prvokupa kulturnog dobra u Trogiru, Matice hrvatske 7 

 
Sjednica je zaključena u 17,00 sati. 
 
 
 
                                                                                        Predsjednik  Županijske skupštine 
 
                                                                                            Petroslav Sapunar, prof. v.r. 
 
   Zapisnik izradila 
   Marijana Anić, v.r.       


